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Protokół Nr 8.2017 

z posiedzenia Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej 

odbytego w dniu 18 października 2017 r. godz. 14:00 

 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyło 8 członków komisji na ogólną liczbę 10 według załączonej listy 

obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięły osoby zaproszone zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszego 

protokołu. 

Nieobecne dwie osoby – pan Krzysztof Mazurkiewicz i pan Tomasz Staniek. Nieobecności 

usprawiedliwione przez Przewodniczącego prowadzącego obrady. 

 

Proponowany porządek posiedzenia. 

1. Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad i protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

2. Zapoznanie się z informacją na temat aktualnej sytuacji w Szpitalu Powiatowym w  Opatowie oraz 

Poradniach Specjalistycznych. 

3. Informacja za I półrocze 2017 r. o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Opatowskiego oraz 

o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego. 

4. Informacja o stanie przygotowania szkół i placówek oświatowo – wychowawczych do nowego roku 

szkolnego 2017/2018. 

5. Informacja o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Opatowski za 2016 r. 

6. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) nadania Statutu Domowi Pomocy Społecznej w Sobowie, 

b) zmiany uchwały w sprawie nadania Statutu Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej typu 

specjalistyczno – terapeutycznego w Opatowie, 

c) przyjęcia sprawozdania z realizacji Programu współpracy Powiatu Opatowskiego 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego za 2016 r., 

d) przyjęcia programu współpracy Powiatu Opatowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 

innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2018 rok, 

e) uchylenia uchwały w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy w Stodołach 

Koloniach, 

f) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 

7. Sprawy organizacyjne. 

8. Zamknięcie posiedzenia.    

 

W tym momencie w związku z nie przybyciem na posiedzenie przedstawiciela „Centrum Dializa”, pan 

Starosta poprosił omówienie pkt 2 jako ostatniego.  

Pan Przewodniczący zaproponował, aby w/w prośba została uwzględniona.  

W związku z  powyższym pan Przewodniczący poprosił o przegłosowanie zmiany porządku obrad 

polegającej na przesunięciu pkt 2 jako ostatniego. 

 

Następnie zapytał czy są uwagi. W wyniku braku uwag pan Przewodniczący zapytał, kto jest za 

przyjęciem powyższego porządku obrad wraz z zaproponowaną zmianą. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt porządku obrad wraz zaproponowaną powyżej zmianą: 

1. Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad i protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
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2. Informacja za I półrocze 2017 r. o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Opatowskiego oraz 

o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego. 

3. Informacja o stanie przygotowania szkół i placówek oświatowo – wychowawczych do nowego roku 

szkolnego 2017/2018. 

4. Informacja o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Opatowski za 2016 r. 

5. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) nadania Statutu Domowi Pomocy Społecznej w Sobowie, 

b) zmiany uchwały w sprawie nadania Statutu Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej typu 

specjalistyczno – terapeutycznego w Opatowie, 

c) przyjęcia sprawozdania z realizacji Programu współpracy Powiatu Opatowskiego 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego za 2016 r., 

d) przyjęcia programu współpracy Powiatu Opatowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 

innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2018 rok, 

e) uchylenia uchwały w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy w Stodołach 

Koloniach, 

f) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 

6. Zapoznanie się z informacją na temat aktualnej sytuacji w Szpitalu Powiatowym w  Opatowie oraz 

Poradniach Specjalistycznych. 

7. Sprawy organizacyjne. 

8. Zamknięcie posiedzenia.    

 

W/w porządek posiedzenia wraz z zaproponowana zmianą, w głosowaniu jawnym został przyjęty 

jednogłośnie. 

W głosowaniu udział wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 8 głosów,” przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się ‘’- 0 głosów. 

 

Kontynuując pan Przewodniczący zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniego 

posiedzenia bez odczytywania. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia w głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie. 

W głosowaniu jawnym udział wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 8 głosów,” przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

Następnie pan Przewodniczący poinformował o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia. 

 

Ad.2. Informacja za I półrocze 2017 r. o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Opatowskiego 

oraz o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego. 

Głos zabrała pani Zofia Rusak – Skarbnik Powiatu, która omówiła informację za I półrocze 2017 r. 

o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Opatowskiego oraz o kształtowaniu się Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego. 

 

Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania do pani Zofię Rusak – Skarbnik Powiatu. 

Nikt nie zabrał głosu, wobec czego punkt uznał za zrealizowany i poinformował o przejściu do 

kolejnego punktu posiedzenia. 
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Ad.3. Informacja o stanie przygotowania szkół i placówek oświatowo – wychowawczych do 

nowego roku szkolnego 2017/2018. 

Następnie zabrał głos pan Marek Gołasa – Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej 

i Turystyki, który przedstawił informację o stanie przygotowania szkół i placówek oświatowo – 

wychowawczych do nowego roku szkolnego 2017/2018. Poinformował, iż na terenie Powiatu 

Opatowskiego, gdzie organem prowadzącym jest Powiat Opatowski funkcjonuje 3 zespoły szkół, 

4  specjalne ośrodki szkolno – wychowawcze oraz 1 Zespół Poradni Psychologiczno – 

Pedagogicznych, która funkcjonuje w dwóch siedzibach (Opatów i Ożarów). Pan Marek Gołasa 

przedstawił informację porównując rok obecny z rokiem poprzednim. Przedmiotowy materiał stanowi 

załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania do pana Kierownika. 

 

Wobec braku pytań pan Przewodniczący poinformował o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia.  

 

Ad.4. Informacja o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Opatowski za 2016 r. 

Pan Przewodniczący udzielił głosu panu Markowi Gołasie, który przedstawił informację o  wysokości 

średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 

i placówkach prowadzonych przez Powiat Opatowski za 2016 r., co stanowi załącznik nr 5 do 

niniejszego protokołu. 

 

Głos zabrał pan radny Grzegorz Gajewski, który poprosił o przesłanie w/w materiałów drogą 

elektroniczną dla radnych, w celu spokojnego przeanalizowania danych. 

Nikt nie zabrał więcej głosu, wobec czego pan Przewodniczący uznał punkt za zrealizowany 

i poinformował o  przejściu do kolejnego punktu posiedzenia. 

 

Ad.5. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) nadania Statutu Domowi Pomocy Społecznej w Sobowie. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przygotowanego projektu uchwały w  sprawie nadania 

Statutu Domowi Pomocy Społecznej w Sobowie. 

 

Pan Przewodniczący udzielił głosu panu Staroście, który poinformował, iż w związku z  powstaniem 

Warsztatów Terapii Zajęciowej przy Domu Pomocy Społecznej w Sobowie zaistniała konieczność 

wprowadzenia w/w zmiany. Nadmienił, iż jednostka podjęła starania utworzenia WTZ od 01.01.2018 

r. . 

 

Wobec braku pytań poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały pytając, kto jest za jego pozytywnym 

zaopiniowaniem. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 

uchwały, który stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 8 głosów, „ przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów.  
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Nikt nie zabrał głosu, wobec czego punkt uznał za zrealizowany i poinformował o przejściu do 

kolejnego punktu posiedzenia. 

b) zmiany uchwały w sprawie nadania Statutu Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej typu 

specjalistyczno – terapeutycznego w Opatowie. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przygotowanego projektu uchwały w sprawie nadania 

Statutu Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej typu specjalistyczno – terapeutycznego w Opatowie. 

 

O zabranie głosu poprosił pan Starosta, który poinformował o przeniesieniu Placówki Szkolno 

Wychowawczej typu specjalistyczno – terapeutycznego w Opatowie, która się mieści na ul. Szpitalnej 

4 w  Opatowie na ul. Słowackiego. Związane jest to z tym, iż powstały tam Zakład Opiekuńczo 

Leczniczy nie może funkcjonować w tym samym obiekcie co placówka. 

Wobec braku dalszych pytań pan Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały 

pytając kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 

uchwały, który stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 8 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

Pan Przewodniczący poinformował o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia. 

 

c) przyjęcia sprawozdania z realizacji Programu współpracy Powiatu Opatowskiego 

z  organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego za 2016 r. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przygotowanego projektu uchwały w  sprawie 

przyjęcia sprawozdania z realizacji Programu współpracy Powiatu Opatowskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2016 r. 

Wobec braku pytań pan Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały pytając, kto jest 

za jego pozytywnym zaopiniowaniem. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 

uchwały, który stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 8 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

Pan Przewodniczący poinformował o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia. 

 

d) przyjęcia programu współpracy Powiatu Opatowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 

innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2018 rok. . 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przygotowanego projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia programu współpracy Powiatu Opatowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2018 rok. 
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O głos poprosiła pani Wiesława Słowik, która zapytała czy można jeszcze dodać wnioski do w/w 

projektu. 

Odpowiedzi na powyższe zapytanie udzieliła pani Ewa Masternak – Sekretarz Powiatu, iż na chwilę 

obecną nie można, ponieważ program współpracy z organizacjami pozarządowymi podlegał 

konsultacją społecznym, które zostały zakończone. Aktualnie nie ma czasu na ich ponowne 

przeprowadzenie. 

 

Następnie głos zabrał pan Grzegorz Gajewski, który poprosił, aby materiały omawiane na komisjach 

były przekazywane wcześniej. 

 

Wobec braku pytań pan Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały, pytając kto jest 

za jego pozytywnym zaopiniowaniem. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 

uchwały, który stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 7 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 1 głos (Grzegorz Gajewski). 

 

Pan Przewodniczący poinformował o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia. 

 

e) uchylenia uchwały w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy w  Stodołach 

Koloniach, 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przygotowanego projektu uchwały w sprawie 

uchylenia uchwały w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy w  Stodołach 

Koloniach. 

O zabranie głosu poprosił pan Starosta, który poinformował, iż w zeszłym roku podjęta została 

uchwała dotycząca utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy w Stodołach Koloniach, który 

miał być przeznaczony dla osób upośledzonych umysłowo i psychicznie chorych. Planowano, iż nabór 

uczestników rozpocznie się od dnia 2 stycznia 2017 r., a na koszty działalności zostaną pozyskane 

środki z dotacji od wojewody. Z uwagi na brak uzyskania wsparcia dla działań powiatu, a tym samym 

niemożność jej wykonania przez organ wykonawczy powiatu, proponuje wycofanie aktu 

normatywnego z obrotu prawnego. 

 

Wobec braku pytań pan Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały pytając kto jest 

za jego pozytywnym zaopiniowaniem. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały, który 

stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 8 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się‘’- 0 głosów . 

 

Pan Przewodniczący poinformował o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia. 

 

f) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przygotowanego projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 
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Następnie głos zaprał pan Starosta, który powiedział, iż Świętokrzyski Wojewódzki Inspektorat 

Transportu Drogowego w Kielcach, wystąpił z prośbą o przedłużenie na okres 3 lat umowy na najem 

pomieszczeń biurowych znajdujących się na V piętrze oraz garażu w budynku Starostwa Powiatowego 

w Opatowie. Regulacja upoważnia radę do wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargu 

trybu zawarcia umowy najmu.  

 

Wobec braku pytań pan Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały pytając, kto jest 

za jego pozytywnym zaopiniowaniem. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 

uchwały, który stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 8 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

Pan Przewodniczący poinformował o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia. 

 

Ad. 6 . Zapoznanie się z informacją na temat aktualnej sytuacji w Szpitalu Powiatowym 

w  Opatowie oraz Poradniach Specjalistycznych. 

Pan Przewodniczący udzielił głosu panu Staroście, który poinformował, iż w związku z uzyskaną 

informacją o tym, iż Spółka „Centrum Dializa” wystosowała pismo o rozwiązanie umowy 

z podstawową opieką zdrowotną (zw. dalej POZ) powiat wystosował pismo w dnia 28 września br. do 

Spółki wzywając do zaniechania działań naruszających w naszej opinii umowę dzierżawy na 

świadczenia z zakresu diagnostyki (badania laboratoryjne, USG, TK, endoskopii, kolanoskopii). 

W związku z w/w pismem Pan Przewodniczący Rady Powiatu i Przewodniczący Komisji oświaty, 

sportu, zdrowia i pomocy społecznej wystosowali do Zarządu Spółki „Centrum Dializa” pismo 

o wezwanie osoby reprezentowanej przez Spółkę do stawienia się w dniu 18 października o godz. 

14:00 na posiedzenie dzisiejszej komisji celem przedstawienia informacji na temat aktualnej sytuacji 

w Szpitalu w Opatowie oraz Poradniach Specjalistycznych na które poproszono wszystkich radnych 

z pozostałych komisji. Pan Starosta oznajmił, iż do niego i Przewodniczącego Rady Powiatu wpłynęła 

odpowiedź na w/w pismo z  „Centrum Dializa”, z którego wynika, iż umowy na świadczenia z zakresu 

diagnostyki przez Spółkę będą zawarte na nowych zasadach. Pan Starosta odczytał w/w pisma, 

których treść stanowi kolejno załącznik nr 12, 13 i 14 do niniejszego protokołu. Pan Starosta 

poinformował, iż wczoraj podczas rozmowy telefonicznej z panem Ryszardem Mucem dyrektorem 

zarządzającym „Centrum Dializa” poprosił, aby pan Jacek Nowakowski – Prokurent Spółki 

oddelegował przedstawiciela Spółki na obecne posiedzenie. Wówczas uzyskał informację, iż 

w związku z pilnym wyjazdem nie będzie ich przedstawiciela na obecnym posiedzeniu.  

 

O głos poprosił pan Krzysztof Hajdukiewicz, który zapytał czy rozwiązanie umowy przez „Centrum 

Dializa” z podstawowymi opieńkami zdrowotnymi dotyczy również poradni specjalistycznych 

działających na terenie Szpitala. 

 

Odpowiedzi na powyższe zapytanie udzielił pan Starosta, który wyjaśnił, iż chodzi tu o ośrodki 

zdrowia tzw. poz, którym „Centrum Dializa” świadczyła usługi diagnostyczne, których okres 

wypowiedzeń kończy się 30.10.2017 r., aby zostały zawarte na nowych warunkach. 
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Następnie głos zabrał pan Zbigniew Wołcerz, który stwierdził, iż w w/w temacie zostało wszystko 

powiedziane, jednakże dodał, iż wszystkie ośrodki zdrowia funkcjonujące na terenie powiatu 

opatowskiego, które miały podpisaną umowę z „Centrum Dializa” na wykonanie badań takich jak: rtg, 

USG, badania laboratoryjne, badania mikrobiologiczne. To te umowy zostały wypowiedziane. 

Dodał, iż wszystkie POZ-ty dostały takie wypowiedzenia, gdyż najprawdopodobniej będą 

zaproponowane nowe ceny za te usługi. Środowisko lekarzy włącznie z Niepublicznym Zakładem 

Opieki Zdrowotnej "MEDICUS" w Iwaniskach również otrzymali w/w wypowiedzenia. Pan Zbigniew 

Wołcerz stwierdził, iż negocjacje będą polegały na tym, że będą zaproponowane nowe ceny przez 

„Centrum Dializa”. Uważa, iż ma to swoje pozytywne strony, gdyż warto zawrzeć takie umowy 

z innymi pracowniami jak: rtg czy laboratoryjne. W rzeczywistości okazało się, że, iż „Centrum 

Dializa” ma bardzo wysokie ceny za w/w usługi, w porównaniu do okolicznych szpitali jak: Staszów, 

Ostrowiec czy Sandomierz. Nadmienił, iż od POZ-ów żąda się partnerstwa, kierowanie pacjentów do 

Szpitala, czy na badania, a w takim momencie stawia się nas pod ścianą bez możliwości negocjacji. 

 

O zabranie głosu poprosił pan Krzysztof Hajdukiewicz, który zapytał pana Zbigniewa Wołcerza czy 

POZ mają bezpośredni kontakt z Zarządem Spółki w w/w sprawie. 

 

Odpowiedzi na powyższe zapytanie udzielił pan Zbigniew Wołcerz, iż nie ma kontaktu w  w/w 

temacie z „Centrum Dializa”, wspomniał, iż gdy została Dyrektorem do spraw Medycznych – pani 

Izabela Jaraczewska odbyło się kilka spotkań, które dawały nadzieje, że ta współpraca będzie się 

odbywała na zasadzie partnerstwa, a na chwilę obecną takich działań ze strony Zarządu brak. Pan 

Zbigniew Wołcerz zapytał pana Starostę co zrobić w takiej sytuacji, gdyż obawia się, że ceny 

zaproponowane przez Spółkę będą bardzo wysokie, i część ośrodków zdrowia nie zgodzi się by 

zapłacić np. za prześwietlenie klatki piersiowej, które na obecną chwilę kosztuje w „Centrum Dializa” 

35 złotych, a w Ostrowcu Św. tylko 20 zł. Ośrodki nie zgodzą się, by płacić taki „haracz” do 

„Centrum Dializa”. 

 

Następnie zabrał głos pan Grzegorz Gajewski, który nawiązał do w/w wypowiedzi pana Zbigniewa 

Wołcerza, twierdząc, co by było, gdyby POZ nie zgodziły się na taki monopol, wskazał, iż sytuacja ta 

mogła by ulec odwróceniu, gdyż to powiat może postawić Spółkę pod ścianą. Uważa, iż stosując 

bardzo wygórowane ceny, wyższe niż w innych powiatach, Spółka utrudnia dostęp do świadczenia 

usług medycznych mieszkańcom powiatu. Radny dodał, iż jest to w interesie Spółki, by POZ 

podpisały umowę w akceptowanych warunkach umowy. Wskazał, iż „jest możliwość pozbycia się 

Spółki z jej winy”. 

 

O zabranie głosu poprosił pan Wacław Rodek, który stwierdził, iż POZ-ty mają pieniądze na 

wykonywanie usług diagnostycznych i wybierają takiego partnera, który przeprowadza w/w badania. 

Radny uważa, iż nie jest ważne, czy „Centrum Dializa” zarobi pieniądze, czy też nie, gdyż nikt nie zna 

stanowiska Spółki w tej sprawie. Oznajmił, iż może Spółka zna inny sposób na zarobienie pieniędzy. 

Radny powiedział, iż zastanawia się cyt. „jak jest zabezpieczony, chroniony interes publiczny”. 

Wskazał, iż cyt. „ dzierżawca się zmieni, a Szpital Powiatowy zostanie”. Dodał, iż pacjent na badania 

może pojechać do Szpitala Powiatowego w Staszowie. 

 

W trakcie wypowiedzi pana Wacława Rodka zabrał głos pan Zbigniew Wołcerz, który podał przykład 

skierowania pacjenta na prześwietlenie do Szpitala Powiatowego w Staszowie, gdzie pacjent nie ma 

przymusu, aby po uzyskaniu wyniku badania dalsza konsultacja odbywała się u lekarza, który zlecił 
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badanie. Odesłany pacjent zazwyczaj pozostaje przejęty przez tamtejszą placówkę, która kieruje go do 

poradni specjalistycznej. Dodał, iż dziwi się, że Zarząd Spółki z o. o. „Centrum Dializa” nie zauważa 

tego problemu.  

 

Następnie głos zabrała pani Wiesława Słowik, która stwierdziła, iż popiera wypowiedź pana 

Zbigniewa Wołcerza. Zauważyła również, iż jeśli pracownik robi badania okresowe w Szpitalu 

Powiatowym w Opatowie, to w jeden dzień nie wykona badań i jeździ kilka razy. 

 

Pan Grzegorz Gajewski stwierdził, iż druga dzierżawa była pomyłką i należy zastanowić się czy tak 

naprawdę dbać o interes Spółki skoro nie wydelegowali kogokolwiek, by zaszczycił nas swoją 

obecnością. Być może Zarząd Spółki wypowiadając umowę z POZ, zorientował się co zrobił, co może 

skutkować rozwiązaniem umowy dzierżawy. Radny uznał, iż mógłby to być dobry moment na 

zakończenie współpracy. Zaproponował, by zorganizować spotkanie z wszystkimi POZ 

i porozmawiać jak to widzi środowisko lekarskie. 

Kontynuując pan Grzegorz Gajewski oznajmił, iż lepiej będzie, jak powiat powróci do zarządzania 

szpitalem poprzez swoją Spółkę z o. o. TOP MEDICUS. Wówczas powiat zyska większą kontrolę nad 

funkcjonowaniem szpitala. Radny stwierdził, iż nie zgadza się z wcześniej w/w wypowiedzią pana 

Wacława Rodka. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać jeszcze głos w realizowanym punkcie 

posiedzenia. 

 

Wobec braku dalszych głosów pan Przewodniczący poinformował o przejściu do realizacji ostatniego 

punktu posiedzenia. 

 

Ad.7. Sprawy organizacyjne. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos lub ma pytania. 

Nikt nie zabrał głos wobec czego poinformował o przejściu do realizacji ostatniego punktu 

posiedzenia. 

 

Ad.8. Zamknięcie posiedzenia. 

Pan Przewodniczący podziękował zebranym osobom za przybycie i zamknął posiedzenie komisji. 

Na tym posiedzenie zakończono (godz. 14:51). 

 

Protokołowała: 

mgr Anna Ziarko 

Przewodniczący Komisji 

Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej 

/-/Tomasz Świątek 

 

 


